


1279, julij 18.
fflobeetrtek. Henrik i} planine obljubi 
škofu Jobanneou i) koroške Mrke, ba bo 
itposilobal ob obojega strica čilijema 
bibettekega (tetino, b kateri se bo te-ta 
(ob kam 100 mark srebra) obbeial, ba 
bo bo pribobnjega 8. septembra brntl 
škofu "stolp in trg Mokronog” (turrim 
Ma)}enfm forum ibibem) in grab 
Š>tra$perk (pri ŽBboru).

Beremo v knjigi TRG MOKRONOG SKOZI STOLETJA, 
ki je lani izšla pri Studiu 5 Mirna (glavni in odgovorni 
urednik Zbornika Marko Kapus, urednica zvezka Marjeta 
Bregar) na strani 188, beremo: Originalni pergament je v 
Koroškem deželnem arhivu v Celovcu sig. C 1782. 
Regest Wiessner, Monumenta historica ducatus 
Carinthiae V. - XI. (za dobo 1269 - 1500) št. 391, str. 245.

Dokazano torej, da je bil Mokronog že pred 725 leti trg.

Ne vem, ali je številka 725 toliko "okrogla", da bi bila 
lahko praznična. Gotovo pa bi nas lahko vzpodbudila k 
razmišljanju, da bi si spet omislili in osmislili mokro- 
noški krajevni praznik (prejšnji se nam je izgubil). 
Prepričan sem, da ga potrebujemo. Zaradi sebe. Prazniki 
so vendar zato, da ljudi zbližujejo! V Evropi brez meja 
še toliko bolj!

18. julij, praznik krajevne skupnosti Mokronog.
Kaj pravite?

Stane Peček

Dan upora proti okupatorju
1. maj 

Evropska unija
V1PSM

Iskrene čestitke 
Svet krajevne skupnosti 

Mokronog
foto: Borut Dvornik
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SPOROČILA PREDSEDNIKA 
SVETA KS MOKRONOG

| MOKRONflJZAR

Muhasto aprilsko vreme ne otežuje le dela na poljih in vinogradih, tudi uresničevanje planiranih del krajevne 
skupnosti ne teče po zastavljenem programu.
Kljub vsemu pa smo z nekaterimi deli vendarle pričeli. Oporni zid v Ostrožniku je trenutno edino gradbišče 
krajevne skupnosti. Z izgradnjo le-tega bo preprečeno nadaljnje drsenje brežine na lokalno cesto v vasi. 
Predvidevamo, da bo končan do 1. maja. Vaščani so nad pridobitvijo navdušeni. Za prihodnje leto pa razmi
šljajo še o javni razsvetljavi.
Z uresničevanjem letnega plana bomo nadaljevali v vasi Slepšek. Tudi tukaj bomo ob lokalni cesti zgradili 
podporni zid, ki je resnično nujno potreben. Z njim bomo preprečili drsenje domala 3 m visoke brežine, nad 
katero stoji cerkev sv. Martina. Gradnja bo potekala predvidoma v mesecu maju.
Posebno navdušenje pa gojijo krajani, ki imajo svoje domačije, zidanice ali drugo lastnino na področju 
Križnega Vrha. Vodovod, ki ga bomo gradili letos na tem delu KS (pričetek del je predviden v maju), bo 
priključen na lani zgrajen vodovodni sistem Brezovica - Straža, in sicer v Lakovščah. Upajmo le, da se bodo 
Križnovrščani lotili izgradnje vodovoda z enako voljo in vnemo, kot so se v lanskem letu Stražani.
V mesecu maju predvidevamo urediti na sicer močvirnem zemljišču za "sodnijo" površino za novih 50 
parkirnih mest.
Če se bomo z vaščani uspeli dogovoriti o višini sofinanciranja gradnje vaške kanalizacije za odvodnjavanje 
meteornih voda v Ribjeku, bo realizacija teh del na vrsti takoj po končanem delu v vasi Slepšek. V Hrastovici 
pa bi odvodnjavanje meteornih voda uredili proti koncu leta, če bodo vaščani te vasi pokazali dovolj velik 
interes.
Kanalizacijo na Žalostni gori, za katero imamo končno urejene "papirje", bomo gradili zgodaj jeseni. 
Asfaltiranje in preplastitve predvidenih odsekov krajevnih in lokalnih cest se bodo izvajale v poletnih mesecih.

Dograditev javne razsvetljave na Puščavi (proti vojašnici) bomo izvajali predvidoma v jesenskih mesecih. 
Tudi za to investicijo velja, da se je bomo lotili, če bo za njeno gradnjo izražen dovolj velik interes vaščanov. 
Močno si želimo letos urediti tudi pokopališče v Mokronogu oz. tlakovanje glavne poti na njem. Ta dela naj 
bi bila opravljena predvidoma do dneva mrtvih.
Ostala dela, ki jih plan za leto 2004 zajema, bomo poskušali izvajati skladno s prioritetnim redom. Do zdaj 
so bili že zamenjani oporniki ob na novo posajenih platanah ob krajevni cesti proti šoli in do KZ.
Morda ste opazili tudi na novo postavljeno napisno tablo na Puščavi, ki mimoidoče obvešča, da prihajajo 

na področje KS Mokronog, kjer ima svoj sedež podjetje TOM.
Ugotovimo pa lahko, da se tudi na področju kulture, športa in turizma v Mokronogu kar nekaj dogaja. Po 

zaslugi nekaterih društev, njihovih članov in njihovih vodij smo v preteklih mesecih spravili pod "streho" kar 
nekaj prireditev. Vse so bile zelo obiskane. Da se Mokronožani navdušujemo tudi nad prireditvami z dramsko 
in glasbeno tematiko, pa kažejo lepo obiskane gledališke predstave in festival ustnih harmonik "(ah), TE 
ORGLICE".

Spoštovani domačini!
Pred nami je 1. maj. Letos nam ta ne pomeni le praznik dela, pomeni nam tudi veliko zgodovinsko prelom
nico. To je dan, ki ga bomo pomnili po vstopu v združeno Evropo, za katerega smo se Slovenci sami odločili. 
Zaželimo si oh tej priliki boljši jutri in enakovredno počutje med narodi, združenimi v EU.
V niz kulturnih dogajanj, ki se bodo v mesecu aprilu in maju odvijala širom po Sloveniji z namenom 
počastitve dneva vstopa Slovenije v EU, smo se vključili tudi Mokronožani. 23. aprila je gostoval pri nas 
Orkester slovenske policije. Kot vokalna solista sta nastopila Matjaž Mrak in Alenka Godec.

Ne samo prebivalcem Krajevne skupnosti Mokronog, čeprav njim še posebej, pač pa vsem, ki boste brali te 
vrstice (in prebirali to številko Mokronajzarja), želim veliko lepih doživetij v prihajajočem poletju, v 
združeni Evropi pa dobrega počutja.

Predsednik Sveta KS 
Anton Maver

MOKRONAJZAR 1



MOKRONAJZAR

KRAJEVNA SKUPNOST

MOKRONOG

Pod gradom 2, 8230 Mokronog
telefon:

07 34 99 586, 041 641-647
elektronska pošta:

ks-mokronog@siol.net
spletna stran:

www.myfreehost.com/mokronog
uradne ure:

ponedeljek od 17. ure do 19. ure
sreda od 08. ure do 11. ure
petek od 08. ure do 11. ure

predsednik sveta KS, Anton MAVER, je dosegljiv vsak dan
(041 641 647), prav tako tajnica Jožica Samide (07 30 49 582)

ZAPISNIK 7. seje
15. 12. 2003, od 18.30 ure do 19.ure.

Prisotni: Anton Maver, Boštjan Blatnik, Borut Dvornik,
Peter Deu, Zvone Preskar, Anka Zajc, Rudi Zupančič, 
Elizabeta Žlajpah

Opravičeno odsotni: Igor Jevnikar, Jože Kopina, Marjan
Kolenc, Franci Kos, Iztok Rep, Bojan Majcen
Ostali prisotni: Rozi Fliser

DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 6. seje
2. Obravnava vlog in dopisov
3. Vprašanja in pobude svetnikov
4. Razno

K točki 1:
Vsi sklepi prejšnje seje so v glavnem realizirani ali pa so v fazi 
reševanja. Predsednik A. Maver poroča, da je vodna črpalka 
za potrebe vodovoda Gorenje Laknice bila nabavljena iz 
občinskih sredstev, ki so namenjena za vzdrževanje vaških 
vodovodov.

Ga. Elizabeta Žlajpah predlaga, da se pri točki 6. dopolni 11 
sklep in sicer naj se pri 5. območju izvajanja zimske službe naj 
se dopiše še parkirni prostor pred ZP Mokronog.

K 5. območju se doda še 6. območje (KC Brezovica - Žalost
na gora), za katero je bil predviden g. Jože Grlica, ki pa je pod
pis pogodbe odklonil. To območje bo plužil g. Bergant.
SKLEP:
Zapisnik 6. seje sveta je soglasno potrjen.

K točki 2:
Na osnovi prejetih vlog in dopisov so bili sprejeti naslednji sklepi:
1. Osnovni šoli Mokronog se za izvedbo prireditve NOVOLET
NI ŽIV ŽAV odobri finančna pomoč v višini 80.000,00 SIT.

2. Za novoletno obdaritev predšolskih otrok (78 otrok po pre
jetem seznamu) se odobri finančna pomoč v višini 1.100,00 
SIT na otroka.
3. PGD Sevnica in športnemu društvu v ustanavljanju se za 
ureditev športnega igrišča ob domu PGD odobri 100 m3 
gramoza (brez nakladanja in prevoza).
4. Krajevna skupnost Mokronog se bo vključevala za prido
bitev projekta ter zagotovila gramoz za utrditev parkirnih 
površin pred stanovanjskimi bloki 1, 3 in 5 na Rožni ulici v 
Mokronogu. V zvezi z asfaltiranjem se bo KS odločala pozne
je skupaj s stanovalci Rožne ulice.
5. Vlogo Društva paraplegikov Dolenjske, Bele krajine in 
Posavja za finančno pomoč pri gradnji doma paraplegikov bo 
Svet KS ponovno obravnaval in o njej odločal na prvi redni 
seji v letu 2004.
6. KS Mokronog bo skupaj z Občino Trebnje vodila aktivnos
ti za postavitev kažipota ob republiški cesti Puščava - 
Mokronog za naselje Martinja vas pri Mokronogu in 
postavitev luči v Martinji vasi.
7. Gradbenemu odboru za izgradnjo vodovodnega omrežja 
Straža - Kremen - Vrh, s krakoma Križni Vrh in Dolina, se 
odobri finančna pomoč v višini 20.000,00 SIT za sofinan
ciranje prehrane delavcev.
8. Osnovni šoli Mokronog (plesni skupini deklet 7. a razreda) se 
za nabavo oblek odobri finančna pomoč v višini 50.000,00 SIT.

K točki 3:
G. Igor Jevnikar je podal pisni predlog za prestavitev smetnja
ka na lokaciji Stara gora. Po krajši razpravi je bil sprejet 
naslednji
SKLEP:
Svet KS Mokronog je določil novo lokacijo za prestavitev 
smetnjaka na lokaciji Stara gora; nadomestna lokacija je na 
Smetovščah. Prestavitev smetnjaka na novo lokacijo se bo 
izvedla, če bo KS s strani lastnikov zemljišča, kjer smetnjak 
sedaj stoji, ponovno opozorjena.
G. Boštjan Blatnik je ravno tako v pisni obliki podal predlog 
za postavitev ekološkega otoka v Flrastovici. Vaščani so že 
določili prostor, kjer bi ekološki otok bil postavljen, ravno 
tako so že pridobili soglasje lastnika parcele.
SKLEP:
Svet KS soglaša s predlogom za postavitev ekološkega otoka 
v Hrastovici. KS bo o tem pisno obvestila Komunalo Trebnje.

K točki 4:
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Svet KS Mokronog imenuje nadzorni odbor v sestavi:
- Mojca VOVK - predsednica
- Rozi FLISER - članica
- Janez Bergant - član
2. Za novoletno osvetlitev Mokronoga se nameni do
100.000. 00 SIT .
3. Svet KS soglaša s podpisom Pogodbe o ravnanju z odpadki 
med KS Mokronog in Komunalo Trebnje (oz. ga podpira).
4. Svet KS soglaša s predlogom najemne pogodbe med Župni
jo Mokronog in KS Mokronog z dopolnitvami oz. popravki 1.,
2., 5. in 6. člena.
5. Svet KS soglaša s predlogom logotipa - uradna oblika 
dopisa KS Mokronog.
Na koncu seje g. predsednik zahvalil članom sveta za delo v 
letu 2003 in jim voščil vesele praznike ter zaželel vse lepo v 
prihajajočem letu.

Sejo je vodil: 
ANTON MAVER, predsednik sveta KS, 

zapisala pa Ruža Brcar
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■Hi ZAPISNIK 8. seje
25. februarja 2004, od 18. do 21.30 ure 
Prisotni: Anton Maver, Peter Deu, Borut Dvornik, Igor 
Jevnikar, Franci Kos, Jože Kopina, Zvone Preskar, Anka Zajc, 
Elizabeta Žlajpah
Opravičeno odsotni: Marjan Kolenc, Iztok Rep, Bojan Majcen 
Ostali prisotni: Sonja Lokar, Rozi Fliser
DNEVNI RED:
1. Poročilo nadzornega odbora o zaključnem računu za leto 
2003 in sprejem zaključnega računa za leto 2003
2. Pregled in potrditev zapisnika 7. seje
3. Poročilo inventurne komisije za popis osnovnih sredstev in 
drobnega inventarja
4. Določitev vrstnega reda planiranih del KS v letu 2004
5. Obravnava vlog in dopisov
6. Vprašanja in pobude svetnikov KS
7. Razno
K točki I:
Članica nadzornega odbora ga. Rozi Fliser je pohvalila 
pripravljeno poročilo o zaključnem računu za leto 2003. Glede 
odvajanja DDV pa predlaga, da ga. računovodkinja pridobi 
pisno mnenje Ministrstva za finance RS in Občine Trebnje.
Na postavljena vprašanja nekaterih svetnikov (g. Preskarja, 
ge. Zajčeve) ob posameznih postavkah v zaključnem računu 
ga. računovodkinja in g. predsednik odgovorita in pojasnita. 
SKLEP:
Sprejme (in potrdi) se poročilo nadzornega odbora o 
zaključnem računu za leto 2003.
Do naslednje seje Sveta KS Mokronog ga. računovodkinja 
pridobi pisno mnenje Ministrstva za finance RS in Občine 
Trebnje glede odvajanja DDV.
K točki 2:
Gospod predsednik prisotne seznani, da so sklepi prejšnje seje 
v glavnem realizirani, v fazi reševanja je 6. sklep in sicer 
postavitev kažipota ob cesti Puščava - Mokronog. G. predsed
nik se obveže, da bo to zadevo predstavil na seji občinskega 
sveta. Natančno pa je podal tudi poročilo glede podpisa 
pogodbe o ravnanju z odpadki med KS Mokronog in 
Komunalo Trebnje.
K točki 3.
Poročilo inventurne komisije je pripravila ga. Ruža Brcar. Na 
poročilo ni bilo pripomb in je bil sprejet naslednji
SKLEP:
Sprejme se poročilo inventurne komisije za popis osnovnih sred
stev in drobnega inventarja v lasti KS Mokronog za leto 2003. 
Svet KS se strinja z odpisom kosilnice in 2 mobilnih telefonov.
K točki 4:
SKLEP:
Sprejme se prioritetni plan del za leto 2004 in dopolnitev plana 
na komunalnem področju za leto 2004, v katerega se uvrsti tudi 
dograditev javne razsvetljave na Puščavi in v Martinji vasi. 
Nadalje g. predsednik poroča o dogajanju na sestanku 
vaščanov Ribjeka, kjer je potekala predvsem razprava o 
možnostih za ureditev odvodnjavanja meteornih voda in ure
ditev ceste skozi vas ter dela ceste na odcepu pred vasjo 
Pugled. Na sestanku so bili sprejeti naslednji sklepi:
1. KS Mokronog pripravi vlogo in jo posreduje Komunalnemu 
podjetju Trebnje za obnovo glavnega vodovodnega omrežja in 
postavitev protipožarnega hidranta v vasi.

2. Z ustreznim profilom betonskih cevi se zajame hudourniške 
vode, ki sedaj tečejo po odprtem kanalu, in sicer 40 m pred 
mostičkom pri Žagarjevi hiši in še 10 m za mostičkom.
3. Na novo se zgradi kanalizacija za odvodnjavanje površin
skih voda skozi vas /od Šeretove hiše do križišča sredi vasi, 
kjer se priključi na obstoječo kanalizacijo). V primeru, da se 
bo pokazalo, daje profil cevi na obstoječi kanalizaciji prema
jhen, se v prihodnosti zgradi od križišča do kanala pri 
mostičku nova kanalizacija, in sicer po levi strani ceste, 
gledano proti Pugledu. Lastniki parcel, po katerih bi bila ta 
kanalizacija speljana, se s prekopom zemljišč strinjajo.
4. Pristopi se k rekonstrukciji KC od obstoječega asfaltnega 
dela do Milčinovičeve hiše, vključno z ureditvijo križišča s 
cesto, ki vodi k domačiji Gorjupovih.
5. Imenuje se gradbeni odbor za izgradnjo kanalizacije v vasi 
Ribjek, in sicer:
- Marjeta Bartelj - predsednica
- Vili Saje - član
- Jože Šere - član
6. KS Mokronog in gradbeni odbor pripravita do naslednjega 
sestanka popis del, ki naj bodo finančno ovrednotena.
7. Prispevek krajanov za izgradnjo kanalizacije in rekonstruk
cijo ceste bo v denarju in delu po ključu, ki ga bodo krajani 
dorekli na naslednjem sestanku, prispevek za asfalt pa po vel
javnem ključu, ki sicer velja v KS Mokronog.
Planirana dela se bodo predvidoma izvajala v pomladnih 
mesecih letošnjega leta.
8. Ureditev javne razsvetljave v vasi Ribjek bo KS uvrstila v 
plan del za leto 2005.
SKLEP:
Svet KS Mokronog potrdi zgoraj navedene sklepe.

K točki 5.
Na osnovi prejetih vlog in dopisov so bili sprejeti naslednji sklepi:
L Svet KS Mokronog ocenjuje, da je festival "(ah), TE 
ORGLICE", tako za ožjo lokalno skupnost kot za prostor 
zunaj njenih meja, pomemben dejavnik na področju kulture in 
turističnega gospodarstva. Kot pomoč pri izvedbi festivala 
namenja KS organizatorju festivala 150.000 SIT in brezplačen 
najem dvorane.
2. Svet KS soglaša s sofinanciranjem ureditve krajevne ceste 
v vasi Ribjek od križišča sredi vasi mimo Šereta do bivše 
gozdne hiše. Ureditev obsega izdelavo obcestne kanalizacije 
za odvodnjavanje meteornih voda s cestnih površin in 
zemeljska dela za novo cesto. Prispevek krajanov vasi Ribjek 
je v delu in pripravi trase do finega planuma vključno z izgrad
njo kanalizacije. KS krije stroške nabave cevi in cementa za 
vgradnjo le-teh, tampon (šoder) in 2/3 cene asfalta; 1/3 cene 
asfalta prispevajo krajani.
3. KS soglaša z ureditvijo križišča v Ribjeku na odcepu proti 
domačiji Gorjup; družina Gorjup prispeva sorazmerni delež, 
to je 1/3 cene asfalta.
4. Svet KS soglaša z nakupom 5 kom knjig Podobe dežele ob 
Temenici in Mirni, ki jo je izdalo Kulturno društvo Mavrica 
Trebnje.
5. Društvu paraplegikov Dolenjske, Bele Krajine in Posavja se 
ob gradnji delovno-bivalnih prostorov v Novem mestu, odobri 
finančna pomoč v višini 20.000,00 SIT.
6. Prostovoljnemu gasilskemu društvu Sveti Križ se za sofi
nanciranje izdelave freske Sv. Florijana na gasilnem domu, 
odobri finančna pomoč v višini 15.000,00 SIT.
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7. KUD "Emil Adamič" se za nakup antirefleksnega raz
stavnega stekla odobri finančna pomoč v višini 23.000,00 SIT.
8. Turističnemu društvu Mokronog se za izvedbo prireditve 
BRADAČI odobri finančna pomoč v višini 40.000,00 SIT, 
ravno tako se odobri finančna pomoč v višini 40.000,00 SIT 
za izvedbo pustne prireditve.
9. KS Mokronog bo asfaltiranje javne poti med blokoma Stari 
trg 25 in Biacovo hišo uvrstila v svoj program del hkrati z ure
janjem starotrškega jedra.
Pred tem pa je potrebno ugotoviti lastništvo dostopne poti in v 
primeru, da gre za javno pot, bo KS pristopila v skupno finan
ciranje rekonstrukcije po veljavnem ključu.
10. Prostovoljnemu gasilskemu društvu Sveti Rok se za grad
njo novega gasilnega doma odobri betonski pesek za podložni 
beton, ob spremljanju gradnje pa bo KS iz svojih sredstev do 
konca leta omenjenemu društvu po svojih močeh tudi 
finančno pomagala.
PGD Sveti Rok se na seznam dodelitve finančne pomoči 
uvrsti pred ostalimi društvi, istočasno pa se preveri tudi 
dosedanja delitev sredstev med gasilskimi društvi. G. predsed
nik skliče sestanek vseh treh gasilskih društev.
K točki 6:
Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Gradbenemu odboru za izgradnjo vodovodnega sistema 
Straža - Kremen, s krakoma Križni Vrh in Dolina, se odobri 
finančna pomoč v višini 1.020.000,00 SIT oz. celotna sred
stva, zbrana od podpisnikov pogodb, ki se v izgradnjo nave
denega omrežja neposredno vključujejo.
Sredstva bodo nakazana v dveh obrokih, kar je v skladu s 
pogodbo, sklenjeno med gradbenim odborom in KS 
Mokronog.
2. Svet KS imenuje g. Antona Mavra v občinsko komisijo, ki 
bo opredelila merila in pripravila sezname upravičencev za 
vračilo vloženih sredstev v javno telekomunikacijsko omrežje. 
V lokalno komisijo KS Mokronog se imenujejo ga. Ruža 
Brcar, g. Ivan Vovk in g. Anton Maver.

Sejo je vodil 
Anton Maver, predsednik sveta KS 

zapisala pa Ruža Brcar

14. 4. 2004, od 19. do 21.30 ure.
Prisotni: Anton Maver, Peter Deu, Borut Dvornik, Igor 
Jevnikar, Marjan Kolenc, Franci Kos, Rudi Zupančič
Opravičeno odsotni: Bojan Majcen, Boštjan Blatnik, Jože
Kopina, Zvone Preskar, Iztok Rep, Anka Zajc, Elizabeta Žlajpah
DNEVNI RED:
1. Pregled in potrditev zapisnika 8. seje
2. Živinski sejem - obravnava zapisnika veterinarske inšpekci
je in časovno določenega plana za ureditev sejmišča po pogo
jih, kot jih zahteva veterinarska inšpekcija
3. Pregled aktivnosti o izvajanju programa del za leto 2004
4. Obravnava vlog in dopisov
5. Vprašanja in pobude svetnikov
6. Razno
K točki I.
Gospod predsednik prisotne seznani, da so sklepi prejšnje seje 
v glavnem realizirani. Ni pa še izvedeno nakazilo finančne 
pomoči Turističnemu društvu Mokronog za izvedbo prireditve 
BRADAČI in pustne prireditve. Odgovora Ministrstva za

finance RS glede obračunavanja DDV pa tudi še nismo prejeli.. 
V nadaljevanju g. predsednik poroča o dogovoru s predsedni
ki gasilskih društev Mokronog, Sveti Rok in Sveti Križ, kjer je 
bilo sklenjeno, da se v letošnjem letu vsa sredstva, namenjena 
lokalnim gasilskim društvom, namenijo gasilskemu društvu 
Sveti Rok kot pomoč pri izgradnji novega doma.
SKLEP: Prostovoljnemu gasilskemu društvu Sveti Rok se iz 
sredstev, ki so predvidena za društvene dejavnosti, v letošnjem 
letu nameni 300.000,00 SIT, in sicer 200.000,00 SIT v denar
ju, za 100.000,00 SIT pa v materialu iz Peskokopa Ostrožnik. 
SKLEP: Sprejme se zapisnik 8. seje Sveta KS Mokronog, ki 
se ga dopolni s sklepom o pomoči Prostovoljnemu gasilskemu 
društvu Sveti Rok.
K točki 2:
Po natančnem pregledu in preučitvi možnosti, da se živinski 
sejem v Mokronogu ohrani tudi po vstopu Slovenije v 
Evropsko unijo (po 1 .maju 2004) so si bili člani sveta povsem 
enotni, da morajo narediti vse, da se sejem s tako dolgo tradi
cijo vsekakor obdrži. Strinjali so se tudi s predlogom ureditve 
živinskega sejma, ki ga je na osnovi izpostavljenih pogojev 
veterinarske inšpekcije (pregled je bil opravljen 29. 3. 2004) 
pripravil predsednik sveta KS Mokronog.
Med razpravljalci je bil posebej prepričljiv Peter Deu, ki meni, 
da je mokronoški živinski sejem kulturna in zgodovinska 
tradicija in da je potrebno narediti vse, da to tudi ostane. 
Predlaga tudi, da se imenuje komisija, ki bo skrbela za ures
ničitev časovnega plana.
SKLEP 1: Imenuje se komisija v sestavi: Anton Maver, Peter 
Deu in Janez Bregant, katere naloga je storiti vse potrebno, da 
bo živinski sejem v Mokronogu še naprej živel.
SKLEP 2: Sprejme se časovno določen plan ureditve 
živinskega sejmišča v Mokronogu. (Zapisnik veterinarske 
inšpekcije in časovno določen plan ureditve, ki gaje pripravi
la KS Mokronog sta prilogi tega zapisnika)
K točki 3:
Predsednik KS Mokronog je v svojem poročilu o uresniče
vanju programa del za leto 2004 izpostavil naslednje.
Zimska služba za preteklo sezono (opravili so jo pogodbeni 
delavci) je KS stala 980.000,00 SIT. Obveznosti bodo porav
nane v dveh obrokih in sicer konec aprila in konec junija. 
Gradnja opornega zidu v Ostrožniku, ob lokalni cesti, v skup
ni dolžini 100 m, je v zaključni fazi. Med opornim zidom in 
cesto bo zgrajen tudi 90 cm širok pločnik.
Gradnja opornega zidu v vasi Slepšek (neposredno ob cerkvi 
Svetega Martina) zaradi spornega lastništva zemljišča, po 
katerem teče lokalna cesta in kjer naj bi se oporni zid gradil, 
še ni začeta. Računati je, da se bosta Občina Trebnje in KS 
Mokronog uspeli dogovoriti z lastnikom zemljišča, to je rimo 
katoliško cerkvijo, in da se bo gradnja v naslednjih tednih tudi 
pričela.
Izgradnja kanalizacije z Žalostne gore do Mokronoga končno 
dobiva svoj epilog. Občina Trebnje ima pridobljeno gradbeno 
dovoljenje. Nosilec investicije bo Komunala Trebnje. Dela 
bodo opravljena (po zagotovilih odgovornih ljudi na občini) v 
letošnjem letu.
Za izgradnjo kanalizacije v Ribjeku (odvodnjavanje meteornih 
voda) je že izdelana projektna dokumentacija, ta trenutek pa 
pridobljena že tudi ena ponudba možnega izvajalca del. 
Aktivnosti tečejo.
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V občinskem proračunu je za izgradnjo rezervoarja v Zabukovju 
in vodovodnega kraka Lakovšče - Križni Vrh ter za dokončanje 
celotnega vodovoda Zabukovje - Kremen - Brezovica - 
Lakovšče - Straža in Križni Vrh zagotovljenih 18.000.000 SIT. 
Projekt je v fazi izbiranja izvajalca del za rezervoar in gradnjo 
glavnega voda na odseku Lakovšče - Križni Vrh.
Predsednik prisotne seznani tudi s prostorsko stisko sejma in 
visokimi stroški, ki jih povzroča zapora ceste ob dnevih sej
mov ter idejo, da bi sejem preselili na Cesto za zidom in ob 
njej, točneje na prostor pod tenis igrišči. Pove tudi, da bi bilo 
to možno le v primeru, če bo Občina Trebnje izvedla zame
njavo zemljišča in postala lastnik omenjenih površin.
Razprava je potekala tudi v zvezi z ureditvijo parkirišča na 
prostoru za sodnijo, s čimer bi pridobili vsaj 50 novih 
parkirnih mest.
SKLEP 1: Sprejme se informacija o realizaciji plana za 
letošnje leto.
SKLEP 2: Svet KS pooblasti predsednika, da uredi vse potreb
no glede makadamske ureditve parkirnega prostora za sodnijo.
K točki 4:
Na osnovi prejetih vlog in dopisov so bili sprejeti naslednji sklepi:
1. Vaščanom Brune vasi se odobri plačilo 6 kosov betonskih 
cevi, premera 40 cm za izdelavo propustov na javni poti v 
Bruni vasi. Propuste izdelajo vaščani sami na svoje stroške.
2. V letu 2004 bo KS nabavila 5 litoželeznih rešetk, vaščani 
Loga pa so jih dolžni še letos, na svoje stroške vgraditi na 
mestih, kjer je to najbolj potrebno.
3. Društvu upokojencev Mokronog se na osnovi dostavljenih 
računov za ureditev doma (pleskanje) odobri finančna pomoč 
v višini 40.000,00 SIT.
4. Založbi UNSU d.o.o. (za umetnike, ki rišejo in ustvarjajo z 
usti in nogami) se odobri finančna pomoč v višini 10.000,00 SIT.
5. KS Mokronog ne nasprotuje ureditvi križišča - 
priključitvene javne poti iz zasebnega dvorišča ge. Ani Mehak 
na javno pot. Lastnici predlagamo, da križišče uredi hkrati z 
rekonstrukcijo KC skozi vas Ribjek. Dela naj bi KS Mokronog 
izvedla še v letošnjem letu.
6. Kulturno umetniškemu društvu Emil Adamič - lutkarski 
skupini Mokre tačke, se za izvedbo projekta odobri finančna 
pomoč v višini 100.000,00 SIT.
7. Gasilskemu društvu Mokronog se krijejo stroški nabave 
tiskovin za priznanja in plakete v višini 34.500,00 SIT.
K točki 5.
G. Igor Jevnikar izpostavi problem neurejenih bankin na cesti 
Smetovšče - Sveti Vrh.
Glede na to, da je to lokalna cesta, je bil sprejet naslednji 
SKLEP: KS Mokronog pošlje v zvezi s tem dopis na Občino 
Trebnje - Oddelek za okolje in prostor.
G. Rudi Zupančič izpostavi nedokončano sanacijo useka v 
vasi Slepšek, predvsem levega dela, in predlaga, da se plato do 
kraja zasuje, uredi obcestna brežina in zatravi.
SKLEP: Zasutje platoja v useku v Slepšku se nadaljuje do 
zaključne faze, s tem da nadaljnjo skrb za vzdrževanje plato
ja prevzame Gasilsko društvo Beli Grič oz. njen predsednik, g. 
Rudi Zupančič.
G. Franci Kos predlaga pleskanje avtobusnega postajališča v 
Gorenjih Laknicah in ureditev črnega odlagališča v 
Smetovščah.
SKLEP: Za pleskanje lesenih delov avtobusnega postajališča

v Gorenjih Laknicah se odobri finančna pomoč do 5.000,00 
SIT (na podlagi računa). Komunalo Trebnje pa se zaprosi, da 
v okviru odvoza kosovnih odpadkov odstrani tudi odpadke s 
črnega odlagališča v Smetovščah.
K točki 6: Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. KS Mokronog in OO ZZB Mokronog skleneta dogovor, s 
katerim se KS Mokronog obveže brezplačno urejati grobove 
padlih borcev NOV (na pokopališču Beli Grič - 2 grobova, v 
Mokronogu - 1 večji grob, na Svetem Vrhu - 1 grob, in 
spomenika v Mokronogu za nedoločen čas.
Urejanje je za OO ZZB Mokronog brezplačno, stroške urejan
ja pa krije KS Mokronog iz sredstev, zbranih za vzdrževanje 
pokopališč, in sicer do 30.000,00 letno.
2. KS poskrbi, da postavljene stojnice pred pekarno Mokronog 
v času sejma kupcem ne bodo ovirala vstopa v pekarno.
3. Za postavitev oglasnih tabel, ki s svojo vsebino obveščajo 
mimoidoče, da prihajajo na področje KS Mokronog, se izbere 
najprimernejšega izvajalca del.
4. Svet KS sprejme informacijo, ki jo je pripravila Komunala 
Trebnje in se nanaša na pitno vodo in čistilne akcije v Občini 
Trebnje.
5. Svet KS daje soglasje k odprodaji dela parcele (pare. št. 
1068/10 k. o. Mokronog), lastnikov Marije in Franca Penca, 
Majcnova ulica 13, Mokronog.
6. Svet KS daje soglasje k odprodaji dela parcele (pare. št. 
1331/2 k. o. Ostrožnik v izmeri cca 250 m2) lastnika 
Stanislava Bevca, Adamičeva cesta 11, Grosuplje.
7. Svet KS se seznani z dopisom vaščanov Brune vasi, ki se 
nanaša na zahtevo po boljši dobavi električne energije; le-to so 
naslovili na elektro Celje.
KS Mokronog v zvezi s tem pripravi dopis na Elektro Celje.
8. Predsednik Sveta KS seznani še s člankom Valta Jurečiča, 
ki se naša na heraldiko - vedo o grbih.
Prisotni se strinjajo, da do konca mandata naredimo vse, da 
dobi Mokronog svoj lasten grb.
SKLEP: Člana Sveta KS Mokronog, g. Boruta Dvornika, se 
zadolži, da je nosilec projektne naloge za registracijo grba. O 
svojih aktivnostih poroča na vsaki naslednji seji sveta.
9. Anton Maver tudi o aktivnostih občinske komisije in KS 
Mokronog glede vračanja vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje.

Sejo je vodi! 
Anton Maver, predsednik sveta KS, 

zapisala pa Ruža Brcar
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KRVODAJALSKA AKCIJA
v ponedeljek, 3. maja 2004 

V MOKRONOGU 
V KULTURNEM DOMU

POVZETEK ZAPISNIKA 
O INŠPEKCIJSKEM 
PREGLEDU VETERINARSKE 
INŠPEKCIJE NOVO MESTO
(Pregled je opravil mag. Slavko Šiško.)
UGOTOVITVE: Veterinarska inšpekcija opravi ogled 
sejmiščnega prostora v Mokronogu v smislu izpolnjevanja 
pogojev po Pravilniku o pogojih, ki jih morajo izpolnjevati 
zbirni centri, prevozniki živali in trgovci z živalmi ter o 
postopku registracije (Ur. I. RS, št. 85/02).
Sejmiščni prostor mora biti ograjen z ograjo v višini 1,8 m z 
enim vhodom in izhodom, nad katerima je mogoč hkraten 
nadzor s strani veterinarja, imeti mora dostop do pitne vode 
(pribor za umivanje in razkuževanje rok), imeti mora klančino 
za nakladanje in razkladanje živali, pisarno za veterinarja, fiz
ično ločeno mesto za izolacijo poškodovanih in poginulih 
živali. Obstoječ sejmiščni prostor sicer ima klančino za 
nakladanje in razkladanje živali, ki pa je na nasprotni strani 
ceste, tako daje po postavitvi ograje ne bo možno uporabljati. 
Kot pisarno za veterinarja bi lahko stranka uporabljala veteri
narsko ambulanto, v kolikor bi o tem sklenila pogodbo z 
Veterinarsko postajo Trebnje, katere last je veterinarska ambu
lanta. V tem primeru bi bilo najbolje na zunanji strani ambu
lante urediti umivalnike (pribor za umivanje rok) ter prostor za 
izolacijo poškodovanih in poginulih živali.
Stranka bo do 15. 4. 2004 veterinarski inšpekciji OU Novo 
mesto dostavila časovno določen plan ureditve sejmiščnega 
prostora ali izjavo o tem, da v sejmiščni prostor ne bo nič vla
gala, kar pomeni zaprtje sejma v Mokronogu z 1. 5. 2004. V 
primeru ureditve sejmišča je rok za odpravo osnovnih poma
njkljivosti ter registracije sejmišča pri VURS 1. 5. 2004.

UREDITEV ŽIVINSKEGA 
SEJMIŠČA - ČASOVNO 
DOLOČEN PLAN
15. april - nasutje z gramozom
25. april - sklenitev dogovora (pogodbe) z Veterinarsko posta
jo Trebnje o sodelovanju in uporabi veterinarskih prostorov v 
stavbi ambulante
10. maj - izdelava projektnih dokumentov za ureditev sejmišča 
in pridobitev vseh potrebnih soglasij
20. maj - izdelava klančine za nakladanje in razkladanje živali 
10. junij - nabava in postavitev žične ograje in ureditev fizično 
ločenega prostora za poškodovane in poginule živali 
15. junij - ureditev umivalnika in pribora za umivanje rok

VRAČANJE VLAGANJ V 
IZGRADNJO 
TELEKOMUNIKACIJSKIH 
OMREŽIJ

{■D
1

klil
!

Upravičenci do vračila vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje so fizične in pravne osebe oz, njihovi pravni nasled
niki, ki so individualno ali preko lokalnih skupnosti od leta 
1974 do 1. 1. 1995 združevali sredstva in delo za izgradnjo 
telekomunikacijskega omrežja.

Upravičenci pa niso pravne in fizične osebe ali njihovi pravni 
nasledniki, ki so s PTT (sedaj Telekom) sklenili naročniško 
razmerje in plačali le priključnino ter prispevek SIS za PTT 
promet. Navedena sredstva niso predmet vračil.

Tisti, ki niso vlagali v izgradnjo telekomunikacijskega 
omrežja preko KS, ne vlagajo zahtevkov za vlaganje preko 
KS, tem več direktno na Državno pravobranilstvo. Tudi ta 
obrazec lahko dobite na KS.

V imenu lokalne skupnosti nastopa kot upravičenec KS, ki 
občini posreduje vso dokumentacijo o vlaganjih v izgradnjo 
telekomunikacijskih omrežij in poimenski seznam uprav
ičencev. Vsak posameznik, ki meni, daje upravičen do vrači
la, na KS izpolni ali odda že izpolnjen in podpisan zahtevek. 
Po možnosti naj upravičenci priložijo tudi dokazila (pogodba 
in dokazila o izpolnjenih obveznostih). Do nastanka tega 
dopisa je vložilo zahtevke za vračanje vlaganj 395 vlagateljev 
(od skupnega števila 519).

Za področje Občine Trebnje je imenovana 10-članska 
Komisija za vračanje vlaganj v izgradnjo telekomunikaci
jskega omrežja. Le-ta bo vse zahtevke in priloge pregledala in 
30. aprila 2004, izobesila na krajevno običajen način seznam 
vseh vlagateljev zahtevkov. Kdor koli bo ugotovil, da ga na 
seznamu ni in meni, da je do vračanja vlaganj upravičen, bo 
zahtevek še lahko podal in sicer do 20. maja 2004, po tem 
datumu preostane zamudnikom le individualno reševanje nji
hovih zahtevkov, bodisi pri Državnem pravobranilstvu bodisi 
v sodnem postopku.

Komisija pri Občini Trebnje bo zbrala od vseh KS (skupaj jih 
je 16) sezname vlagateljev, pogodbe, sklenjene s PTT, in vsa 
ostala dokazila o izpolnjenih pogodbenih obveznostih in na 
osnovi zbranega dokaznega gradiva vložila pri Državnem
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pravobranilstvu v Novem mestu zahtevek, ki bo skupen za 
celotno občino. Državno pravobranilstvo bo na osnovi 
priloženih dokumentov (pogodbe in druge vrednostne listine) 
vlagatelju zahtevka, torej občini, posredovalo predlog za 
sklenitev pisne poravnave. V predlogu bo tudi rok za sklenitev 
pisne poravnave. Če se bo vlagatelj zahtevka (občina) strinjal 
s predlogom poravnave, bosta pisno poravnavo podpisala vla
gatelj zahtevka in državni pravobranilec, po tem pa bo sledilo 
izplačilo vlagatelju zahtevka (občini). Individualna vračanja 
znotraj KS bodo tekla šele po tem, torej šele po prispelem 
denarju v občino.

V primeru, ko vlagatelj (občina) in državni pravobranilec ne 
bosta uspela skleniti pisne poravnave v predvidenem roku (ali 
zaradi nepopolno vložene dokumentacije), lahko vlagatelj 
zahtevka v dveh mesecih po preteku roka začne postopek pred 
pristojnim sodiščem.

Toliko torej glede vračanja vlaganj v izgradnjo telekomu
nikacijskih omrežij zaenkrat. Pa ne delajmo si prevelikih 
skrbi, kam bomo z vrnjenim denarjem!

Komisija za vračanje vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje Občine Trebnje 

Anton Maver - predsednik

POTEPUŠKI PSI 
- NEVESTNI LASTNIKI !

Večina ljudi ima rada živali in njihovo družbo. Tako na vasi, 
trgih ali večjih urbanih naseljih delajo družbo ljudem številni 
hišni ljubljenčki. To so najpogosteje psi in mačke, ki so našle 
svoj življenjski prostor v stanovanju bloka ali dvorišču 
stanovanjske hiše.
Za dobro počutje, skrb in nego živali smo odgovorni lastniki. 
Vsako malomarno in nevestno ravnanje z živaljo, kakor tudi 
motenje posesti in miru, povzročanje materialne škode sokra- 
janom, ki jo zakrivijo potepuški psi, je kaznivo in se 
sankcionira po veljavni zakonodaji.
V zadnjem času je slišati vse več negodovanj številnih prebi
valcev Mokronoga nad brezbrižnostjo nekaterih lastnikov 
psov, ki dopuščajo, da se njihovi ljubljenci nemoteno gibljejo 
po Mokronogu in okolici. Na svojih potepuških pohodih 
uničujejo in onesnažujejo dvorišča in vrtove sosedov, otroška 
igrišča in peskovnike, nadlegujejo ljudi na ulici in otroke pred 
šolo in vrtcem. Potepuške živali prenašajo in širijo številne

zajedavske in kužne bolezni. Opozarjamo na nevaren prenos 
glist in trakulje s psa na človeka, prenos bolh in garij z ene 
živali na drugo ter širjenje glivičnih kožnih bolezni - tudi na 
človeka (mikrosporioza).
Med živalmi pa se prenašajo tudi nalezljive bolezni: virusne 
driske, obolenja dihal, pasja in mačja kuga in za ljudi smrtno 
nevarna steklina! Svojevrsten problem predstavljajo tudi 
zapuščene živali. To so največkrat izgubljeni oz. "pozabljeni" 
psi in mačke. Vsak, ki takšno zapuščeno žival oskrbuje, se 
zakonsko opredeli za imetnika živali in je kot takšen dolžan 
poskrbeti za žival, tudi za cepljenje proti steklini. Zato je v 
takšnem primeru najbolje nemudoma obvestiti Veterinarsko 
inšpekcijo Novo mesto (telefon 07/ 393 42 25) ali zavetišče za 
zapuščene živali Repče pri Trebnjem (GSM 041 779 884). 
Vendar težav in negodovanja v Mokronogu ne povzročajo v 
tolikšni meri izgubljene živali, temveč psi, ki imajo znanega 
lastnika in znan naslov. Zaradi nevednosti, malomarnosti in 
brezbrižnosti svojih lastnikov, se psi prosto sprehajajo po 
ulicah in dvoriščih. (Največkrat se lastnikom ne ljubi peljati 
psa na sprehod.)
Zakon o veterinarstvu, navodilo o ukrepih za ugotavljanje, 
preprečevanje in zatiranje stekline, pravilnik o izvajanju si
stematičnega spremljanja stanja kužnih bolezni in cepljenj 
živali med ostalim določajo, da morajo biti vsi psi izven 
dvorišča na vrvici. Seveda morajo biti vsi psi cepljeni proti 
steklini.
Zaradi številnih pritožb bo veterinarska inšpekcija Novo 
mesto na širši okolici poostrila nadzor nad potepuškimi psi. 
Slednji bodo ulovljeni (veterinarsko higienska služba) na 
stroške lastnika živali, ki pa bo tudi kaznovan z denarno kazni
jo v višini 100.000,00 SIT.
Upamo, da bodo lastniki psov vzeli dobronamerno opozorilo 
resno, tako v dobro svojih živali kot v dobro medsosedskih 
odnosov.

Veterinarska postaja Trebnje d. o. o.

PROSTOVOUNO GASILSKO 
DRUŠTVO MOKRONOG
Poročilo za obdobje januar - april 2004
Požarov v tem obdobju nismo imeli, delovali smo preventivno
in izvajali vsakomesečne vaje.
Kupili smo nekaj opreme (cevi, zaščitne obleke, zaščitne 
rokavice).
Strokovno usposabljanje
- tečaj za vodjo skupine: Benjamin Miklavčič, Alojz Bregant 

in Darinka Bregant
- tečaj za vodjo enote: Zvonko Janc in Janez Brajer
- tečaj specialnih uporabnikov radijskih postaj: Peter Železnik, 

Pavel Železnik, Janez Bregant, Ladi Abina, Peter Mikec 
Tomaž Gregorčič in Vinko Kastelic

- tečaj za člane višjih poveljstev organizacijske smeri na Igu: 
Snežka Bizjak

Druge aktivnosti
- 10. januar - silvestrovanje za člane PGD Mokronog
- 30. januar - na GUC 16/25 (Tam 125) montiran hidravlični 

volan in popravilo odrgnin (sponzor za material Alojz 
Gregorčič)

- 14. februar - razširjena seja upravnega in nadzornega odbora

MOKRONAJZAR !
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- 22. februar - udeležba na maškaradi s 5 točkami in redarska 

služba
- 28. februar - delovna akcija (urejanje gasilskega doma)
- 29. februar - občni zbor (plan dela: izobraževanje, 

tekmovanje, ureditev dvorane, ureditev prostora za mize in 
tekmovalno orodje)

- 20. marec - sestanek upravnega in nadzornega odbora
- 26. marec - organizacija 3. mokronoške gasilske salamiade v 

gasilnem domu
- 2. april - delovna akcija (popravilo miz)
- 4. april - delovna akcija (posek lesa)
- 17. april - redarstvo na TOM TEKU

TURISTIČNO DRUŠTVO 
MOKRONOG 
OBČNI ZBOR 
TD MOKRONOG
TD Mokronog, katerega skrb je razvoj turizma v kraju, je 6. 
marca 2004 izvedlo redni letni občni zbor. Predsednica Irena 
Florjančič je poročala o opravljenem delu v letu 2003. Tako je 
bila januarja uspešno izpeljana kulturno-turistična prireditev
3. srečanje bradačev, v marcu otroški pustni karneval 
(Mokronog so obiskali tudi ptujski kurenti), za dan žena je 
nastopil moški pevski zbor Lira iz Kamnika. V maju je potekal 
Tom tek, v oktobru pa Vorančeva pot.
Opravljena je bila čistilna akcija in organiziran izlet za člane 
društva.
V okviru turističnega društva so se izdelovali tudi turistični 
spominki.
Seveda je društvo sodelovalo tudi z ostalimi društvi, predvsem 
s turističnim krožkom na mokronoški osnovni šoli, športnemu 
društvo pa je pomagalo pri nakupu teptalnega stroja.
Žal pa ni bila izdana turistična zloženka kraja, ki jo društvo 
namerava natisniti v tem letu.
V programu za leto 2004 so predvidene številne prireditve, in 
sicer 4. srečanje bradačev (januar), predstavitev pustnih mask 
(februar), Tom tek (april), Vorančeva pot (oktober), ter čiščen
je kraja, izlet za člane društva in izdelovanje spominkov.
Gdč. Jelka Tršinar - mentorica turističnega krožna v OŠ 
Mokronog, je predstavila program dela krožka za leto 2004 in 
prisotne seznanila o dosežkih na državnem tekmovanju v 
Pišecah - 18. festival Turizmu pomaga lastna glava na temo 
Mladi za mlade.
TD Mokronog vljudno vabi vse tiste, ki želite s svojimi ideja
mi, delom in voljo skrbeti za razvoj svojega kraja, da se nam 
pridružite.

PREDSTAVITEV PUSTNIH 
MASK
V nedeljo, 22. februarja 2004, je bila v Mokronogu pred
stavitev pustnih mask. Člani krajevnih društev in predstavniki 
vaških skupnosti so se na šaljiv način ubadali s temo 
"Mokronog gre v Evropo". Sprevod je potekal po glavnem

trgu do kulturnega doma, kjer je bila javna predstavitev. 
Posamezniki in skupine so predstavljali naslednje točke: Janez 
Kihenfajn pride in preda raport, godba iz Šentruperta, ko
njenica - zastave, časopisno podjetje Mokronoške larfarije, 
dirkalec, izstrelitev rakete, ambulanta, Evrobanka, kmet gre v 
Evropo, izbrisani, športna telovadnica, tudi mi gremo v 
Evropo, delo na šengejski meji, evropska družina. Programje 
povezoval mokronoška eminenca. Pozdravno besedo je imela 
Carla del Ponte. Za slastne krofe in pijačo pa so na stojnicah 
poskrbele mokronoške točajke.
Za vse tiste, ki so kakorkoli sodelovali in pomagali pri izved
bi prireditve, je TD Mokronog 6. 3. 2004 ob 19. uri v KD 
Mokronog organiziralo zaključno prireditev z zabavnim 
večerom. Hvala vsem.

SREČANJE BRADAČEV

Srečanje bradačev, ki je tudi letos potekalo v okviru prazno
vanja godovnikov Antonov, je bilo tokrat že četrto zapored. To 
srečanje je bilo v petek, 16. 1. 2004 ob 19. uri v KD 
Mokronog. Obiskovalcev je bilo več kot dvesto, med njimi se 
jih je 14 odločilo za tekmovanje. Bradači so se sprehodili pred 
ocenjevalno komisijo, ki je izbirala simpatično brado, brado 
najmlajšega bradača, najdaljšo brado, pa še kakšno brado. Naj 
brado pa je izbirala publika. Tako je komisija izbrala mistra 
brade Iztoka Polanca iz Orehovice pri Sevnici (nagrada 
Tomov dvosed), prvi spremljevalec je postal Jože Giodani iz 
Klenovika pri Škocjanu (nagrada pršut), drugi spremljevalec 
Viktor Robič iz Ljubljane (nagrada Krkina kozmetika). 
Gospod Robič je dobil tudi nagrado (zaboj piva) za najdaljšo 
brado (34 cm).
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Najmlajši lastnik brade je bil Jure Rifelj iz Lešnice pri Otočcu 
(nagrada Gardaland).
Za naj brado po izboru publike so bile podeljene tri nagrade: 
1. nagrado je dobil domačin Zvone Pungerčar, 2. nagrado 
Egidij Železnik iz Gorenjega Zabukovja pri Trebelnem, 3. 
nagrado Jure Rifelj iz Lešnice pri Otočcu. V ocenjevalni 
komisije je bil tudi gospod Anton Grabnar iz Trebelnega, 
zmagovalcev naj brade leta 2002 in 2003.
Prireditev je bila popestrena z bogatim kulturno zabavnim 
programov in z žrebanjem vstopnic. Celoten programje vodil 
Sašo Dukič. Srečanje so popestrili mladi člani turističnega 
krožka OŠ Mokronog, ritmična skupina, mama Manka in ori
entalska plesalka Mateja. Za glasbo je poskrbel ansambel 
Novi spomini.
TD načrtuje SREČANJE BRADAČEV tudi naslednje leto. 
Razmišljajo o tem, da bi prireditev registrirali, saj je edina v 
Sloveniji, nato pa bi organizirali podobna srečanja po vsej 
Sloveniji.
Prireditev so omogočili KS Mokronog, TD Mokronog, obrtni
ki in delovne organizacije v občini Trebnje, OŠ Mokronog, 
Krka Novo mesto, Nivea Ljujbljana, Interflesh Trebnje.
TD se vsem zahvaljuje za pomoč pri izvedbi prireditve.

PO STOPINJAH EME KRŠKE
Turistični podmladek je letos že drugič sodeloval na tek
movanju v okviru festivala Turizmu pomaga lastna glava. 
Posebnost letošnjega festivala je ta, da poteka ravno v času, ko 
postajamo člani Evropske skupnosti, ki naj bi vsem prinesla 
napredek in boljše življenje, tudi turizmu. Letos je bila zato 
izbrana tema, ki je od mladih, bistrih glav zahtevala tehtne 
razmisleke o novih, neobičajnih in nenavadnih turističnih ide
jah. Tema Mladi za mlade je poseben izziv. Kaj ponuditi 
mladim, da bo zanje novost, da bo zabava? V Mokronogu smo 
se odločili, da jih skozi dvodnevno prireditev z aktivnostmi po 
meri mladih popeljemo nazaj v čas, ko je imela naše kraje v 
oblasti kneginja in svetnica Ema Krška. Ko smo raziskovali 
njeno življenje in delo ter njeno politično vlogo v naših krajih, 
smo ugotovili, da ostaja njen lik danes v turistični ponudbi 
Mokronoga žal prezrt. Nekdaj tako priljubljena legenda o 
Eminem čeveljcu je že nekoliko zbledela. Ankete so pokaza
le, da si mladi v Mokronogu želijo obuditi srednjeveške gra

jske običaje, prav tako si želijo različnih športnih aktivnosti in 
iger. Pod naslovom Po stopinjah Eme Krške smo si zato 
zamislili zabavo za mlade, ki bi vključevala raziskovanje in 
spoznavanje zanimivosti Mokronoga, do katerih bi jih vodile 
Emine stopinje, toda vmes bi se znašle tudi stopinje nevidnih 
škratov Mokronožcev, ki bi poskrbeli, da bi bil lov na zaklade 
bolj razburljiv in nepredvidljiv. Vključili smo srednjeveško 
večerjo, Emino zabavo, različne delavnice ...To je le delček 
vsega, kar ponuja Ema s svojim spremstvom v sodelovanju s 
turističnim podmladkom.
Na enajstih območnih tekmovanjih je letos sodelovalo 77 tu
rističnih podmladkov iz vse Slovenije. Tako smo v začetku 
marca odpotovali v Pišece, kjer smo za našo raziskovalno na
logo, odrsko predstavitev in razstavo prejeli bronasto prizna
nje in uvrstitev na državno tekmovanje. V Celju smo še enkrat 
dokazali, da nam gre promoviranje naše turistične ponudbe 
dobro od rok, saj smo se med 30 finalisti v kategoriji razstav 
uvrstili na 4. mesto in prejeli srebrno priznanje.
Turistični podmladek se zahvaljuje vsem, ki so sodelovali pri 
našem projektu in prispevali svoj delež h končni predstavitvi 
in razpoznavnosti kraja. Hvala torej kolektivu OŠ Mokronog, 
še posebej Damjanu Zupančiču, Lučki Dreža in Vesni 
Magovec Regent, Bojani Gregorčič in Andreji Oštir, Majdi 
Grabnar, Marku Kapusu, Borutu Dvorniku, Loreni Mihelač, 
Turističnemu društvu Mokronog, Krajevni skupnosti 
Mokronog. Hvala tudi vsem staršem naših podmladkarjev.

Mentorica turističnega podmladka 
Jelka Tršinar

SEKANJE PIRHOV
Da v Mokronogu še vemo, kako se sekajo pirhi, so dokazali 
stanovalci Lončaričeve ulice. Na velikonočno nedeljo 
popoldan je bilo tam prav živahno. Mlajši so nekaj malega 
zaslužili, gospodinje pa so bile kajpada ob pirhe, pa še ob 
nekaj kozarčkov rujnega povrhu.

Irena Florjančič
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Pod tem sloganom predsednika KS Mokronog, g. Antona 
Mavra, smo se mokronoški sedmošolci 19. marca 2004 v 
spremstvu nekaterih strokovnih delavcev šole "razpršili" po 
mokronoških ulicah in bližnjih travnatih površinah. Sonce se 
je smejalo delovni vnemi mladih, vreče za smeti pa so se hitro 
polnile. Neverjetno, kaj vse človek odvrže! Pa se sploh zave
da, da živi v okolju, ki ga sam onesnažuje? Na to smo pomi
slili, ko smo tisti petek odhajali proti šoli in upali, da površine, 
ki smo jih tokrat pomagali očistiti, ne bodo čiste le "dve uri".

Sedmošolci

festival ustnih harmonik
"(ah), TE ORGLICE"

V organizaciji KUD Emil Adamič Mokronog in Javnega skla
da za kulturne dejavnosti RS območne izpostave Trebnje seje 
že petič odvrtel festival ustnih harmonik. Mali jubilej torej, 
zato tudi bolj slovesno: v soboto, 28. februarja, parada ustnih 
harmonik v Mokronogu, naslednji dan Gala koncert v veliki 
dvorani Slovenske filharmonije v Ljubljani.
V Mokronogu so nastopili vsi, ki so se prijavili na razpis. V 
skoraj triurnem sporedu se je predstavilo 26 igralcev na to 
žepno glasbilo. Prišli so (kljub groznim vremenskim razme
ram) iz vseh koncev Slovenije in se predstavili bodisi kot 
solisti ali v spremstvu drugih glasbil. Otvoritvena čast je pri
padla "Mokronoškemu pušeljcu". Jože Peterle, Boris 
Žnidaršič, Anton Grabnar in Janez Kolenc (v samostojnem

nastopu ga je s kitaro spremljal Jože Gutman) so opravičili 
zaupanje organizatorja in že na samem začetku ogreli polno 
dvorano. Med domačine lahko štejemo še Majdo Kočar (počit
niška hišica v Gorenjih Laknicah), ki seje ob spremljavi har
monike in violončela predstavila z lastnimi šansoni. Skoraj 
naša sta tudi Ivan Žnideršič (ustna harmonika) in Boštjan 
Kozole (diatonična harmonika) iz Tržišča.
Višek večera je bil gotovo nastop koncertnega mojstra in skla
datelja Vladimirja Hrovata v družbi z Ljubljanskim 
zdravniškim orkestrom Camerata medica. Zaigral je lastno 
skladbo Mali slovenski končertino v inačici za komorni godal
ni orkester in ustno harmoniko (skladba je sicer napisana za 
veliko simfonično zasedbo). Orkester je vodil Andrej Ožbalt. 
Posebno doživetje je bila tudi "vroča vaja", ko so vsi orgličar- 
ji v spremstvu orkestra Camerata medica zažingali En hribček 
bom kupil. To je bil tudi nekakšen uvod v ljubljanski gala 
koncert, ki je naslednji dan ogrel veliko dvorano Slovenske 
filharmonije v Ljubljani.
Ideja koncerta je bila predstaviti ta mali, po krivici zapostavl
jeni, inštrument v čim več izvajalskih zmogljivostih, od 
ljudskega godčevstva, veseljačenja z narodno-zabavnimi 
vižami, sanjarjenja z večno zelenimi melodijami in doživljan
ja melanholičnega jazza, vse do poustvarjanja najbolj 
zahtevne glasbene misli. V Slovenski filharmoniji so 
nastopili: Stanislav Kavčič, Davorin Cej, skupina Tihožtje, 
družina Galič, Lojze Peterle, skupina Kolpa, Rok Planovšek, 
Jože Andrejaš, Marjan Urbanija in Matija Cerar, kvartet 
Tulipan in Ljubljanski zdravniški orkester Camerata medica z 
dirigentom Andrejem Ožbaltom in solistom Vladimirjem 
Hrovatom.
Visoko kakovost festivala je ugotovilo tudi uredništvo kul
turnega programa nacionalne televizijske hiše in ga uvrstilo 
med svoje oddaje.
Lahko rečemo, daje bil koncert v Ljubljani še korak bližje k 
zastavljenima ciljema vodstva festivala (Stane Peček, Mojca 
Femec, Vladimir Hrovat in Marko Kapus): uvrstiti ustno har

moniko v kataloge glasbenih šol in pripeljati festival v med
narodne vode.
Festivalu so bili naklonjeni: Akripol Trebnje d.d.,
Avtoelektrika Redek Trebnje, Banka Koper d.d., Cvetličarna 
Barbara Mokronog, Dana Mirna d.d., Finančni biro Krevs 
Darinka s.p. Dolenje Ponikve, Gostilna Deu Mokronog, 
Gostilna Javornik Rakovnik, Javni sklad RS za kulturne 
dejavnosti, Kmetijska zadruga Trebnje z.o.o., Knjigovodstvo 
Mojca Vovk, Krajevna skupnost Mokronog, Mercator 
Dolenjska d.d., Občina Trebnje, Slovenska filharmonija 
Ljubljana, Studio 5 Mirna, TEM Čatež d.d., TOM Oblazinjeno 
pohištvo Mokronog d.o.o., Trgovina Vesna Mokronog, Trimo 
Trebnje d.d., Uniplast Semič d.o.o., Zajc kovinoplastika, Boža 
Zajc s.p., Puščava, Zavarovalnica Tilia d.d. Novo mesto, 
Zavarovalnica Triglav d.d. Novo mesto.
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KUD EMIL ADAMIČ 
JE BOGATEJŠI 
ZA NOVO SEKCIJO
Lutkovna skupina Mokre tačke je bila ustanovljena leta 1997 
v okviru mokronoškega vrtca, in sicer na pobudo vzgojiteljic, 
ki so že pred tem pripravljale številne lutkovne predstave za 
predšolske in osnovnošolske otroke. Skupina je s predstavami 
gostovala po celotni občini ob različnih priložnostih in kul
turnih prireditvah, kot so teden otroka, prihod dedka Mraza, 
šolski zaključki, zaključki bralne značke ipd.
V letu 2003 je skupina sodelovala na reviji lutkovnih skupin 
občine Trebnje in se uvrstila na medobmočno revijo lutkovnih 
skupin Bele krajine, Posavja in Dolenjske.
Minulo jesen, ko so se z obnovitvijo dvorane ustvarili pros
torski pogoji, seje skupina organizirala kot sekcija pri KUD 
Emil Adamič Mokronog, s ciljem, da se v Mokronogu zaneti 
lutkovno ognjišče, kjer se bodo kuhali prijazni dogodki za 
mokronoške in druge otroke, tako z lastnimi predstavami kot 
z organiziranjem gostovanj.
Do sedaj je sekcija z lastno iznajdljivostjo in naklonjenostjo 
prijaznih ljudi pridobila razstavljivi (prenosni) lutkarski para- 
van in se prijavila na razpis JSKD RS za kulturne dejavnosti, 
kjer soji za svetila in ozvočenje namenili 200.000 sit - seveda 
pod pogojem, da sekcija določeno vsoto zbere na domačih 
tleh. S projektom, ki je vreden čez milijon tolarjev, Mokre 
tačke konkurirajo tudi za sredstva občinskega proračuna. Pri 
zbiranju sredstev gre za osnovno opremo, brez katere pravza
prav ni gledališča: nekaj reflektoijev s temeljnimi barvnimi 
fdtri, preprosta mešalna mizica in sistem ozvočenja, ki se da 
nadgrajevati. Seveda bo vsa oprema služila tudi za potrebe 
normalnega gledališkega odra v mokronoški dvorani.
Dosedanje delo Mokrih tačk:
1997:
- lutkovna predstava Sneženi mož išče ženo, avtorica Jana Milčinski 
1998:
- lutkovna predstava Kdo se boji vode, avtorica Jana Milčinski,
- lutkovna predstava Medvedek gre v šolo, avtorica Jana Milčinski 
1999:
- lutkovna predstava Sapramiška, po lit. predlogi istoimenske pravljice 

avtorice Svetlane Makarovič
2000:

- lutkovna predstava Zajček gre na luno, po lit. predlogi istoimenske 
pravljice avtorice Svetlane Makarovič

2001:

- lutkovna predstava Gusar Berto, po lit. predlogi istoimenske pravljice 
avtorice Ingrid Dieter Schubert,

- lutkovna predstava Zvezdica zaspanka, po lit predlogi istoimenske 
pravljice avtorja Frana Milčinskega

2002:

- lutkovna predstava Modra kapica, po lit. predlogi istoimenske pravljice 
avtorice Branke Jurce,

- lutkovna predstava Zdravilo za dedka Mraza, avtorica Polonca Bartolj 
2003:
- lutkovna predstava Bav bav, lutkovna predstava Medena pravljica, po 

lit. predlogi istoimenske pravljice Svetlane Makarovič

Trenutno je v delu lutkovna predstava Predpražnik, avtorja 
Staneta Pečka.
Gre za izvirno delo, v katerem nastopajo škratje Mokronožci, 
povezani z imenom kraja.

Bojana Gregorčič 
(predsednica sekcije)

GOSTOVANJA
Kulturno društvo Groblje pri Domžalah je 17. aprila 2004 nas
mejalo skoraj polno dvorano mokronoškega kulturnega doma 
s komedijo Trije vaški svetniki.

S Črno komedijo nas je razveselila dramska skupina z Otočca.

Veliko veselja pa so nam prinesli tudi igralci in igralke iz Šen
tjanža, ki so uprizorili besedilo Toneta Partljiča.

V okviru akcije Kultura brez meja, ki teče v Sloveniji v 
počastitev vstopa v Evropsko unijo, pa je gostoval v 
Mokronogu Orkester slovenske policije.

koncert
orkestra

slovenske
policije

gosta večera: 
Alenka Godec 
Matjaž Mrak

Mokronog 
23. 04. '04 ob 20.00 

kulturni dom

POVABILO 
NA ČAJ

KAJ: KULTURNA DRUŽABNA PRIREDITEV 
KJE: KULTURNI DOM MOKRONOG 
KDAJ: ČETRTEK, 6. MAJA 2004 OB 19. URI 
KDO: VSI, KI V PROSTEM ČASU USTVARJATE.
Ja, prav ste prebrali! In gotovo ste ZA! Saj ni razloga, da se ne 
bi zbrali in drug drugemu pokazali, kaj počenjamo, kadar se ne 
ubadamo z eksistenčnimi problemi. Nekdo plete košare, drugi 
izdeluje pipe, tretji rezbari v les, riše na steklo, platno, papir, 
množi čarovnice, plete brezrokavnike, ogrinjala, jopice, veze 
prtičke in prte, čara rože iz papirja, gnete glino in sploh - 
ustvarja čudovite reči.
ORGANIZATOR: KUD MAJOLIKA UNIKATA MOKRO
NOG, v sodelovanju s KS Mokronog, Društvom upokojencev 
Mokronog, Zvezo društev Trebnje in povabilom JSKD, ki nas 
vabi pod skupno streho, KULTURA BREZ MEJA imenovano. 
In seveda, če bi kdo želel povedati kako zgodbo, pravljico, 
anekdoto... ali pa zapeti pesem, dobrodošel!
KAKO: Do 3. maja zavrtite tel. št. 34 99 288 (Duška Peček) 
ali 34 99 283 (Slavka Šinigoj) in se pozanimajte o podrobnos
tih oziroma prijavite svojo udeležbo.
In še - ZAKAJ NASLOV POVABILO NA ČAJ? Preprosto, 
ker si bomo postregli s čajem, pa še kakšno koristno rekli o 
njem.

Duška Peček, 
(predsednica KUD Majolika unikata)
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SREČANJE UPOKOJENCEV
na turistični kmetiji Lamovšek

DeSUS, Občinska organizacija Trebnje in Krajevna organi
zacija Mokronog sta se pridružili Društvu upokojencev 
Mokronog pri organizaciji vsakoletnega srečanja upoko
jencev, ki se že po tradiciji organizira vsako leto v marcu. 
Odziv je bil velik, saj se je srečanja na turistični kmetiji 
Lamovšek v Mirni vasi udeležilo 97 upokojencev. 
Organizatorji so ženskemu delu članstva izkazali pozornost s 
prazničnimi nageljčki (mednarodni dan žensk in materinski 
dan), vsi skupaj pa so se z zanimanjem vključili v pogovor o 
zdravstveni reformi, ki gaje vodil mag. Franc Žnidaršič.
Miro Hrenk
DRUŠTVO UPOKOJENCEV MOKRONOG
je imelo občni zbor 28. marca. Pregledali smo aktivnosti
društva za leto 2003 in sprejeli plan dela za leto 2004.
Člani društva se zelo radi družimo, poklepetamo, izmenjamo 
mnenja, se poveselimo, pa tudi kaj koristnega nam ni odveč 
izvedeti. Skratka, prijetno s koristnim! V takem vzdušju je 
potekalo tudi srečanje, ki smo ga organizirali 13. marca letos 
in ga bomo še kdaj ponovili.
Organiziramo tudi izlete. 20. maja gremo v Rezijo in Beneško 
Slovenijo. 26. maja odide na sedemdnevne počitnice na Hvar 
26 naših članov. 24. junija se bomo udeležili republiškega 
srečanja upokojenskih društev, ki bo v Slovenj Gradcu, 7. 
avgusta pa bomo šli na srečanje DU Pokrajinske zveze DU 
Dolenjske v Dolenjske Toplice.
Na občnem zboru smo se tudi domenili, da bomo jeseni orga
nizirali še kakšno srečanje in še en izlet.
Ponovno vabimo vse upokojence, da se nam pridružijo in se 
včlanijo v društvo. Vse informacije dobite pri zastopnikih, ki 
so zadolženi za posamezne vasi in so člani upravnega odbora. 
Upravni odbor se redno sestaja vsak prvi četrtek v mesecu ob 
9. uri dopoldan.

Predsednica DU 
Tončka Borstnar

OTROCI SO Ml DALI MOČ
V naj lepšem mesecu, mesecu pomladi in ljubezni, bo prazno
vala tudi Amalija Mojsilovič iz Starega trga 17 v Mokronogu. 
Je trenutno najstarejša krajanka v KS Mokronog; 9. maja letos 
bo dopolnila 97 let življenja.
To je bil tudi razlog, da smo se petošolke v spremstvu ge. 
Cvetke Dvornik napotile k njej, da bi ji zaželele predvsem 
zdravja, vedrine, dobre volje in topline, ki jo nosi v sebi, ter z 
njo malce poklepetale.

Česa se spominjate iz svojega otroštva?
Spomini na otroštvo in mladostna leta so lepi. Zrasla sem v 
kmečki družini. Veliko sem se družila z vrstniki, pasla krave 
in pomagala mami pri gospodinjstvu.

S kakšnimi igračami ste se igrali? So vam jih izdelali starši ali 
sojih kupili v trgovini?
Igrače so izdelovali iz cunj in iz lesa. Tudi žogo so naredili iz 
cunj, če so se hoteli žogati. Torej smo se igrali s punčkami in 
z žogami iz blaga.

Nam lahko poveste kaj o tem, kako je bilo takrat, ko ste vi 
obiskovali osnovno šolo?

V otroštvu mi je bilo lepše kot zdaj. V šoli smo imeli prijazne 
učitelje. Učiteljice niso bile poročene. Rade so se posvetile 
svojim učencem.
V šolo sem rada hodila, pot pa je bila kar prekratka za klepet 
s sošolkami.
Moja najljubša predmeta sta bila hrvaščina in slovenščina. 
Za malico smo imeli ponavadi črn kruh in jabolko, nosili pa 
smo jo s seboj.

Kaj menite o mladih? Kakšni so?
Mi smo imeli več družabnega življenja in več od mladosti, kot 
imate vi sedaj. Več smo bili s starši. Hodili smo tudi h gim
nastiki.

Napolnili ste kar veliko listov v Vaši knjigi življenja. Vemo, da 
ste poleg lepih preživeli tudi težke trenutke. Česa se spomin
jate? Kaj Vam je lepšalo dni? S čim ste se ukvarjali, kadar ste 
imeli kaj prostega časa?
V spominu so mi ostali predvsem najtežji trenutki.
Moj mož je bil žandar. (Ta poklic je bil v tistem obdobju ce
njen in dobro plačan.) Živeli smo v Žužemberku in pričako
vala sem drugega otroka. V sredini marca 1942 so prišli po 
moža in ga odpeljali neznano kam. Čez tri tedne sem rodila 
hčerko. Kasneje smo zvedeli, da so moža odpeljali v taborišče 
Gonars, nato pa na otok Rab. To so bili zame najtežji trenut
ki, saj sem ostala sama z majhnima otrokoma. Poleg ljubezni 
in strehe nad glavo sta potrebovala tudi hrano. Za vse sem 
morala poskrbeti sama.
Ko mi je umrl mož, sem imela toliko dela s svojimi otroki, da 
nisem imela časa misliti na moža. Otroci so bili tisti svetli 
Žarki, ki so mi dali moč in polepšali še tako turoben dan.

Tudi danes morda še kaj preberete?
Zaradi slabih oči ne morem brati, radio pa poslušam (pred
vsem cerkvene stvari). Včasih sem šla rada k maši, zdaj pa mi 
vsega tega zdravje ne dovoljuje več.

Včasih vidimo Vašega vnuka Robija, da koraka k Vam na 
obisk. Vemo, da se odlično razumeta. Povejte nam, kaj babici 
pomeni vnuk. Kako Vam lahko polepša dan?
Vnuk mi pomeni vse. Skuha mi kavo, malo pokramlja z 
menoj, mi prinese časopis in mi tudi prebere vse novice.

Hvala za pogovor in za prijetne trenutke Vaše jeseni življenja, 
ki ste jih delili z nami.

Nina Dvornik, Neža Gerden, 
Elizabeta Jevnikar in Manja Rep
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UDELEŽBA NA BIVANJE NA ČATEŽU

T ~1

fckgrv se veselimo tudi učenci 
to kažeta naša izdelka.

Pomladi in 
podaljšanegi

XVII. ROŠEVIH DNEVIH
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti območne izpostave 
Celje in Osnovna šola Frana Roša Celje sta pripravila literarni 
natečaj "XVII. Roševih dnevov".
Roševi dnevi, literarno srečanje osnovnošolcev, so se rodili 
12. junija 1986 v spomin na celjskega pisatelja, pesnika, dra
matika in publicista Frana Roša, velikega pedagoga, skromne
ga človeka in spoštovanega Celjana. Cilj tega literarnega 
srečanja, ki se je zadnje štiri leta razširilo na osnovnošolce po 
vsej Sloveniji in tako postalo državno srečanje osnovnošolskih 
literatov, je vzbujati v mladih ljubezen do slovenske besede in 
jih spodbujati k pisanju.
Letos je sodelovalo rekordno število ustvarjalcev iz šestinpet
desetih šol z vseh območij Slovenije. Med izbranimi avtorji, 
za katere se je odločila tričlanska komisija in jih 23. marca 
2004 povabila v literarno delavnico, ki jo je vodil predsednik 
celjskega literarnega društva, profesor Zoran Pevec, je bila 
tudi Katja Kovačič, učenka 7. razreda OŠ Mokronog. Za svojo 
ustvarjalnost je dobila pisno priznanje, tri njene poslane 
pesmi pa so skupaj z izbranimi deli tridesetih mladih 
osnovnošolcev objavljene v literarni brošuri XVII. Roševih 
dnevov z naslovom "V štirinajstem ".)

Vesna Magovec Regent 
(mentorica)

KRVAVA NOČ
Katja Kovačič

Bleda luna že visi, 
temna noč se naredi.
Volkovi tulijo v noč, 
krik duhovom daje moč.

Strah, trepet, krik grozeč, 
skozi zrak švigne meč.
Krinka črna odleti, 
dekle ranjeno leži.

Učenci tretjega razreda devetletke OŠ Mokronog in 
podružnične šole Trebelno smo v začetku marca preživeli tri 
prekrasne dni na Čatežu. Kljub sneženju in mrazu smo se 
imeli lepo. Nekaj naših utrinkov:
Anja: Najbolj všeč mi je bil disko. V sobi smo imele vaje. 
Plesale smo ob pesmi Komar. Meni je bil všeč učitelj Rado, 
ker je bil zelo zabaven.
Lidija: Najbolj vesela sem bila zaradi diska. Po plesu smo vse 
hitro zaspale. Imela sem se lepo.
Matic: Meni je bilo najbolj zanimivo, ko smo slikali na svilen 
robček. Najprej smo ga pritrdili, nato pa nanj nanesli rumeno, 
modro in rdečo barvo. Nazadnje smo na barve potrosili še sol 
in robček posušili.
Barbara: Prijazen gospod Bogdan nam je pokazal slikanje na 
svilo. Pri delu nas je usmerjal in nam pomagal. Menije nastal 
zanimiv čuk.
Darja: Vse dejavnosti so mi bile všeč. Prvič sem imela na 
nogah tekaške smuči. Kljub temu smo že tekmovali. Bilo je 
veselo in tudi naporno.
Sara: Učitelj Rado nas je učil določiti strani neba. Povedal 
nam je tudi, kako si lahko pomagaš, če se izgubiš.

Tretješolci 
(devetletkarji)

Senca pade na oči, 
h led obraz krvavi, 
ustnica že pomodri, 
truplo nemo obleži.

Bela sova odleti, 
duša njena oživi, 
ob truplu svojem postoji, 
solza kapne ji 'z oči.

Duša dvigne se v noč, 
zrak postaja vse bolj vroč, 
kdo dal tako ji je moč, 
strah pregnal jo bo proč.

Luna pada v ocean, 
glas iz nebes bil ji je dan, 
trepet smrti je končan, 
položen na krvavo dlan.
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JUDO KLUB OLIMPIJA 
KRMEU

Judo je mogočna in dinamična borilna veščina, je čudovit si
stem za vzgojo duha in telesa. Je šport, ki od človeka terja 
veliko telesno sposobnost, znanje, samoobvladovanje in disci
plino. JE NAČIN ŽIVLJENJA.
Judo Klub Olimpija Krmelj je prvi judo klub na Dolenjskem, ki 
samostojno deluje v okviru Judo zveze Slovenije že od leta 
1997. V tem obdobju je bilo v otroške in mladinske šole kluba 
vključeno več kot dvesto mladih športnikov, tudi iz 
Mokronoga.
Organizirana vadba juda poteka v petih starostnih skupinah kot 
začetni, nadaljevalni in tekmovalni nivo. Vadba je organizirana 
v športni dvorani OŠ Krmelj in jo vodita dve strokovno vrhun
sko izobraženi trenerki juda Inna Toropejeva in Olga Štirna. 
Treningi potekajo med tednom v popoldanskih oziroma 
večernih urah in so prilagojeni starosti judoistov. Vse informa
cije so vam na voljo na tel.: 041 545 292.
REZULTATI:
• Na novoletnem turnirju v Ljubljani najmlajših naraščajnikov 
iz Krmelja in Ljubljane, so judoisti iz Mokronoga osvojili kopi
co medalj.
• 13. marca 2004 je skupina mladih judoistov iz Mokronoga 
uspešno opravila izpit iz 8. kyu - belo rumeni pas. To so: Luka 
Čeh, Veronika Grabnar, Ana Marie Gregorčič, Patricija 
Gregorčič, Jan Jankovič, Gregor Majcen, Jakob Meglič in Tilen 
Meglič.
• Izpostaviti moramo še Jakoba Megliča, ki je v svoji kategori
ji na državnem prvenstvu juda v Ljubljani in Murski Soboti 
osvojil 5. in 7. mesto.
■ Na mednarodnem judo turnirju za dečke in deklice BISTRICA 
OPEN 2004, kjer je tekmovalo 188 tekmovalcev iz 26 klubov, 
so se izkazali v svojih kategorijah: Luka Čeh (2. mesto), 
Patricija Gregorčič (3. mesto), Veronika Grabnar (3. mesto), 
Ana Marie Gregorčič (5. mesto) in Jan Jankovič (7. mesto). 
Čestitamo !
Še več pa lahko izveste na spletni strani www.anitici.tk

Robert Gregorčič

DOLENJSKA BALANCA VABI
dolenjska

■Rh^cm
Prišli so topli dnevi in s tem čas, ki ga imamo vsi člani kole
sarskega kluba DOLENJSKA BALANCA najraje. Že tretjo 
sezono našega delovanja vemo, da nas ponovno čaka veliko

Pozdravljeni!

kolesarskih vzponov in spustov, preznojenih teles in seveda 
kolesarskih užitkov in nenazadnje prijetnega druženja.
Za letošnjo sezono imamo predvidenih kar nekaj zanimivih 

kolesarskih tur. Otvoritev naše kolesarske sezone bo tura 
Rateče - Obrežje, ki jo bomo izvedli 1. maja. Tura bo kar 
zahtevna, ampak z veliko truda in predvsem zagnanosti nam 
bo uspelo. 22. maja letos se bomo odpravili še do izvira Krke. 
Za junij planirano ponoviti do sedaj eno najzanimivejših poti, 
in sicer Mokronog - Portorož. Letošnje leto smo potovanje 
podaljšali še za en dan. Iz Mokronoga bomo "odkolesarili" 11. 
junija in se vrnili 13. junija, 3. in 4. julija bomo odšli na 
Bizeljsko, 24. in 25. julija pa v Logarsko dolino. V mesecu 
avgustu, ko bo sonce najmočneje grelo in bomo potrebovali 
malo ohladitve, se bomo odpeljali do Kolpe. Sezono KK 
DOLENJSKA BALANCA pa bomo zaključili s turo v Bohinj, 
28. in 29. avgusta 2004.
Mislimo, da nas čaka kar prijetno preživljanje poletja, obenem 
upamo, da bomo naš plan izpeljali brez posebnih nevšečnosti. 
Seveda vabimo vse, ki so jih naše poti zamikale, da se nam 
pridružijo. Pred vsakim kolesarskim popotovanjem vas bomo 
z razobešenimi plakati še posebej povabili.
Lep kolesarski pozdrav!

KK dolenjska BALANCA

PO SLOVENIJI
Zadnja etapa dirke Po Sloveniji gre tudi čez Mokronog 9. maja. 
Štart bo predvidoma ob 12.00 v Grosupljem, pri nas bo karavana 
ob cca 13.25 uri, če ne bo kakšne spremembe zaradi TV prenosa.
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RAZPORED ETAP

www.TTrka
remljanje dirke y živo

Si?Slovenija
wwut»U>vcnia-U>urismji~

1. etapa 4. maj 2004 (torek) Izola Bazovica/Basovizza (Trst) 76 km

2. etapa 4. maj 2004 (torek) Bazovica/Basovizza - Nova Gorica 72 km

3. etapa 5. maj 2004 (sreda) Ljubljana Zagreb 190 km

4. etapa 6. maj 2004 (Četrtek)

i]

160 km

5. etapa 
±—

7. maj 2004 (petek)---- ^-------- Lenart ■ Beljak/Villach 208 km

8. maj 2004 (sobota) Bače/Faak am Seeta pa

[nedelja) Grosuplje

Obvestilo
Prebivalce KS Mokronog obveščamo, 

da bomo zbirali papir v vseh vaseh, 
in sicer od 7. do 14. maja 2004. 

Vsak listič bo dobrodošel.

Učenci 7. in 8. razredov 
OŠ Mokronog
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TOM Mokronog in Turistično društvo Mokronog sta v soboto, 
17. aprila 2004, že tretjič zapored izpeljala TOM TEK. 
Tekmovalce in tekmovalke (skupaj jih je bilo 69) je z dvorišča 
Tovarne oblazinjenega pohištva pot vodila mimo Žalostne 
gore in naprej skozi vasi Pugled, Ribjek, Slepšek, Preloge in 
nazaj do TOM-a. Nekatere kategorije tekmovalcev so morale 
krog preteči dvakrat. Najhitreje med vsemi je progo pretekel 
Borut Veber iz Atletskega kluba Sevnica in si s časom 
30:49:40 prislužil 80 tisoč slovenskih tolarjev. Drugi čas, 
33:35:50, je dosegel Klemen Dolenc (Športno društvo Novice 
Extreme) in si pritekel 20.000 SIT, vrednostni bon podjetja 
TOM pa si je s tretjim časom, 35:06:00, prislužili Jože 
Kastelic iz atletskega kluba Portorož.
Med ženskami je bila najhitrejša Ida Šurbek, ki je progo 
pretekla v času 38:26:80 in bila za to nagrajena z 80.000 SIT. 
Drugi čas, 41:45:10, in nagrado 20.000 sit je pripadel Metki 
Lindič, tretja, s časom 49:40:30, pa je bila Tanja Bergant, kije 
za svoj dosežek dobila vrednostni bon Tovarne oblazinjenega 
pohištva Mokronog.
TOM-ova tekmovalca, Bruno Gričar in Dušan Mravlje, sta v 
svoji kategoriji pritekla na cilj kot deseti oziroma enajsti.
V otroških kategorijah so se razvrstili:
- starejši dečki: Luka Kranjec, Lucijan Sinkovič, Matej 
Kastelic, Miha Povšič in David Lindič
- starejše deklice: Maja Teraž, Saša Sladič in Teja Povhe
- dečki od 11 do 12 let: Luka Kočan, Borut Zupet, Žiga Bartelj
- deklice od 11 do 12 let: Maja Dragan in Elvira Mikec

K fr
Jr-. J M Ifegcii

- dečki do 10 let: Jan Samide, Nejc Hočevar, Primož Sebanc, 
Tilen Meglič, Aljaž Kolman, Sašo Gliha in Matevž Hočevar
- deklice do 10 let: Vesna Lamovšek, Veronika Grabnar, Ana 
Marie Gregorčič, Urška Bregar, Patricija Gregorčič, Tjaša 
Krašovec, Maruša Pelko, Špela Mejaš in Maša Udovč.

OK TOM Mokronog

V tekmovalni sezoni 2003/2004 naš klub uspešno nadaljuje 
zastavljeno pot. Strokovno vodenje dečkov, kadetov in članov 
je prevzel trener Srečko Starič. Svoje znanje in bogate izku
šnje na področju odbojke uspešno prenaša na naše igralce. 
Prvi rezultati njegovega dela so se pokazali že v letošnji tek
movalni sezoni. Cilji kluba so visoko zastavljeni. 
Pričakujemo, da bomo z uspešnim delom tako na strokovnem 
področju kot na področju vodenja, zastavljene cilje tudi izpo
lnili.
Želeli bi poudariti, da vzporedno vodimo tudi ekipi starejših 
deklic in kadetinj, katere so pod vodenjem trenerja Francija 
Gabrijela dosegle rezultate nad pričakovanji.
Starejši dečki so trenutno na 4. mestu v ligi "A " zahod. V 
zaključnem turnirju se bodo borili za 5.mesto v državi. Kadeti 
so trenutno na 3. mestu v "A" ligi zahod. 8. maja bo zaključni 
turnir, kjer se bodo borili za 5. mesto v državi. Cilj ekipe 
članov v prvi tekmovalni sezoni je bil predvsem pridobivati 
izkušnje. Dosegli so tri zmage. V naslednji sezoni želijo pri-
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dobiti nove igralce in priti v vrh 3. lige.
Rezultati kluba OK TOM so dobri, kljub temu da se klub 
srečuje s stalnim problemom neprimerne telovadnice, poma
njkanjem igralcev in finančnih sredstev. Problem telovadnice 
se trenutno rešuje z novo telovadnico na Mimi, kar pa je seve
da pogojeno z dodatnimi finančnimi stroški.
Kot vidite odbojka v Mokronogu živi, trudimo se z organi
zacijo tekmovanj, poleg tega pa letno priredimo vsaj dva 
odbojkarska turnirja.
Pozivamo vse ljubitelje tega priljubljenega športa v 
Mokronogu, da se včlanijo v naš klub in po svojih močeh 
pomagajo dosegati zastavljene cilje. Ob tej priložnosti hvala 
vsem sponzorjem in donatorjem.

OK TOM Mokronog

PRIJETNO S KORISTNIM

Učenci 7. razredov devetletke smo od 13.4. do 16.4. 2004 
preživeli teden v CŠOD Burja v Seči pri Portorožu. Imeli smo 
razporejen čas. Zjutraj smo vstajali ob 7. uri. Bili smo v bun
galovih, ki ko se imenovali po vetrovih. Vsak dan so nam 
točkovali sobe.
V sredo dopoldne smo si ogledali mesto Piran in ga razisko
vali. Popoldne smo se razdelili v dve skupini. Ena skupina je 
odšla k lokostrelstvu - igrišče, druga pa na raziskovanje v pasu 
bibavice. Pri lokostrelstvu je vsak priboril točke za svojo 
skupino. V pasu bibavice smo raziskovali živali, rastline in 
morski plankton. Nato sta se skupini zamenjali. Zvečer smo si 
ogledali algarij - zbirko alg. Druga skupina pa je odšla v fitnes.
V četrtek smo se s kolesi odpravili po Sečoveljskih solinah, 
kjer nam je učiteljica Neva razložila, kako oskrbujejo soline. 
Nato smo s kanuji odveslali do školjčišč. Veslali smo po 
kanalu Grande. Ker smo močno veslali, so nas bolele 
ramenske mišice. Popoldne smo se iz Portoroža odpeljali z 
ladjo Laho po slovenski obali. Z ladje smo si ogledali Piran, 
Izolo in Koper.
V petek smo izdelovali plakate in se nato odpravili v vrt kak
tusov, kjer smo si ogledali čudovito zbirko kaktusov.
Vseskozi so bili z nami prijazni učitelji Igor, Lili, Leon, 
Matjaž, Neva, Miran in seveda tudi naši razredničarki Kristina 
in Milena.
Imeli smo se krasno, najbolj všeč pa nam je bil kanuizem, 
fitnes in lokostrelstvo. Bili smo tudi pridni, saj smo prejeli 
priznanje CŠOD Burja za uspešno opravljene naloge, ki so 
nam jih naložili.

Ob koncu našega zapisa pa si preberite še tri povedi, ki jih je 
Boris Šuligoj o nas zapisal v Delu.
"Poleg spoznavanja naravnih, geografskih in zgodovinskih 
posebnosti v piranski občini, poleg ogleda Portoroža in 
najbližjih krajinskih parkov imajo dovolj časa za taborniške 
veščine in sprehode v naravo. Posebna poslastica je, ko se pol 
skupine poda s kolesi v solinarski krajinski park, druga polovi
ca pa s kanuji na morje, od koder zavije v kanal Grande. 
Včasih lahko vidi kakšno ribo, tudi delfine so že srečali na 
morju, da o kormoranih, galebih in čapljah ne govorimo. 
Vsekakor je takšna rekreacija v naravi dogodek zase, skoraj 
privilegij, za kakršne je vse manj priložnosti."

Učenke in učenci 
7. razredov devetletke z razredničarkama

4 *

* *
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<rfrvi rfaj je mednarodni praznik dela v spomin na 

žrtve demonstracij v Chicagu 1886, v katerih so 

se delivci potegovali za osemurni delavnik. Prvič 

so ga praznovali leta 1890, potem ko ga je leta 

1889 prvi kongres 2. internacionale proglasil za 

praznik delavske solidarnosti. Že istega leta so ga 

praznovali tudi v Ljubljani, Mariboru, Trstu in 

Celovcu. Na Slovenskem.

Tudi letos bomo prižgali kresove.

Pritaknili bomo še plamen vstopa v Evropsko unijo. 

Marsikaj se bo spremenilo. Upamo: na bolje!

Gospa Poldi Jevnikar, naša krajanka, ki je v 

petindevetdesetih letih doživela vse mogoče in 

nemogoče vrtnarjenje po tem zelenem koščku 

Evrope, pravi: »Bomo videli! Preveč sem doživela, 

da bi politiki verjela samo na besedo!«

Se strinjam: bomo videli! Pa tudi kaj postorili. 

Drugače ne bo šlo. Morda bi v teh dneh, v teh 

prazničnih dneh, spet vzeli v roke Finžgarja. Saj 

veste: Pod svobodnim soncem.

Naj živi! Prvi maj v Evropi! In Evropa v Prvem maju.
Stane Peček

MOKRONOAJZAR, informator krajevne skupnosti Mokronog, april 2004, leto 9, št. 22
izdaja ga svet KS Mokronog, ureja uredniški odbor, Anton Maver, predsednik KS (odgovorni urednik), Stane Peček (glavni urednik), 
Borut Dvornik (tehnični urednik), Vesna Magovec Regent (lektorica).
Natisnjeno v 700 izvodih, april 2004. Informator dobijo vsa gospodinjstva brezplačno.


